
Oświadczenie złożone 

przez senatora Grzegorza Napieralskiego 

na 85. posiedzeniu Senatu 

w dniu 18 października 2019 r. 

Oświadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra kultury i dziedzictwa narodowego 

Piotra Glińskiego 

Szanowny Panie Ministrze! 

Zwracam się z zapytaniem, jakie są plany ministerstwa odnośnie do rozwoju i wspierania wyższych 

uczelni artystycznych w Polsce. Czy planowane są w najbliższych latach przekształcenia zmieniające ich 

charakter, program bądź liczbę? Proszę o przedstawienie krótko- i długofalowych planów ministerstwa w 

sferze polskiego wyższego szkolnictwa artystycznego. 

Moje wystąpienie związane jest z niepokojem akademickich środowisk artystycznych odnośnie do nie-

sprecyzowanych planów instytucjonalnego i programowego podporządkowania uczelni czynnikom pozaarty-

stycznym. 

Z wyrazami szacunku 

Grzegorz Napieralski 
 


